
 

 

 
 het najaarsnummer schreven wij al dat wij op zoek zijn naar aanvullende subsidiegevers voor ons blad. 

Gelukkig zijn wij daarin geslaagd. Was eerst de woningstichting Eigen Haard een gulle gever, nu is Rochdale over 
de brug gekomen met een gelijk bedrag. Wij zijn blij dat ook deze woningstichting ons financieel wil steunen en 
danken daarvoor het vestigingskantoor Zuidoost.  
 

 is het weer tijd geworden om eens achter ons te zien, naar wat er al zo dit jaar is gebeurd in onze 
omgeving. De verbouw van het metrostation vordert langzaam, maar is een crime voor fietsers en voetgangers 
richting AMC en de Hogeschool van Amsterdam en s avonds weer terug. Daar hebben we de vorige keer al ons 
ongenoegen over uitgesproken. De binnenhoven van Holendrecht West zijn dit jaar flink op de schop gegaan en 
zien er nu uit om door een ringetje te halen. De bloembakken die verspreid door de buurt staan en door de Groen-
voorziening van het Stadsdeel zo voorbeeldig worden onderhouden zijn een sieraad voor Holendrecht. Ze zijn er 
gekomen dank zij het bewonersoverleg. Want daar kun je voor dit soort zaken terecht en dat vergeten nog veel 
inwoners van Holendrecht. De opkomst van bewonersbijeenkomsten zou wel wat groter kunnen. Dat het Brinkie en 
een groot deel van ons park in zwaar weer verkeert hoef ik u niet meer uit te leggen, dat is genoegzaam bekend. Nu 
dreigt er ook nog een korting op de subsidie. De samenwerking tussen de drie bestaande kinderboerderijen moet 
worden uitgebreid, zodat bezuinigd kan worden, zegt de subsidiegever. Maar wij denken dat die samenwerking al 
lang bestaat, dat zo getracht wordt onder een verantwoordelijkheid uit te komen. Neutraal bekeken was 2008 een 
jaar zonder hoogtepunten. We hopen dat 2009 meer zal brengen, als de recessie geen roet in het eten gooit. 
 

 wensen alle lezers en medewerkers van de Holendrechter en degenen die ons blad financieel ondersteunen 
prettige kerstdagen, een goed uiteinde en een heel gelukkig Nieuwjaar. Laten we er maar het beste van hopen. 
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 De Holendrechter van september heeft een 

melding gestaan over de twee Bewonersoverleggen 
die dit jaar nog in Holendrecht zouden plaatsvinden 
(op 22 september en 24 november). Dank zij dit 
bericht hebben op 22 september zes extra bewoners 
van Holendrecht zich gemeld om mee te praten over 
de zaken die onze wijk betreffen. Behalve deze zes 
nieuwe deelnemers waren er mensen aanwezig uit 
verschillende geledingen van onze bevolking: 
particulieren, bewonerscommissies, 
buurtverenigingen, buurtregisseurs en redactieleden 
van dit blad. In totaal, buiten het organiserende 
Maazo, 17 belangstellenden. 
 

 de orde kwamen de volgende agendapunten:  
- Welkom en even kennismaken 
- Mededelingen vanuit Maazo en vanuit bewoners 
- Het verslag van het overleg van 26 mei 
- Ontwikkelingen in de wijk 
- Bewonersactiviteiten 
- Projecten, activiteiten en jaarplan van Maazo 
- Rondvraag en afsluiting. 

 zaken die op het overleg genoemd zijn:  
-

ber heeft helaas weinig belangstelling getrokken. 
Jammer, want heel veel organisaties hebben zich daar 
aan het publiek gepresenteerd. Men zoekt de oorzaak 
in de moeizame verspreiding van de brochures.  
* De buurtregisseurs meldden, dat het inloop-
spreekuur in Reigersbos een vervolg krijgt. Vanaf 
2009 zal ook in Holendrecht een wekelijks inloop-
spreekuur worden gehouden. De locatie en de tijd 
worden nog bekend gemaakt. 
 

 hopen dat de mensen die er 22 september voor 
het eerst waren niet meteen de moed weer opgeven. 
Alle aanwezigen waren het er namelijk over eens, dat 
het verslag van mei en het reilen en zeilen van Maazo 
onevenredig veel aandacht kregen. Daardoor was er 
nauwelijks gelegenheid voor de aanwezigen om zelf 
zaken aan de orde te stellen, iets waarvoor sommigen 

overleg om te horen hoe het met Maazo gaat. Als het 
goed is heeft geen bewoner iets te maken met de 
interne organisatie, de plannen en de financiën van het 
opbouwwerk. Bewoners willen ondersteuning waar 
dat nodig is, en hoe Maazo die ondersteuning 
organiseert maakt dan in principe niet zo veel uit. 
Eigen initiatieven van Maazo kunnen natuurlijk wél 
aan bewoners worden voorgelegd, dat is nodig om 
voldoende draagvlak daarvoor te krijgen. 


